
 

 

 
 
                                   
 
Geacht College, 

 

Rijkswaterstaat is voornemens het project Aanpak Ring Zuid te gunnen aan de combinatie 
Herepoort i.o., bestaande uit Max Bögl Nederland BV, Züblin Nederland BV, Oosterhof 

Holman Infra BV, Koninklijke Sjouke Dijkstra BV, Roelofs Wegenbouw BV en Jansma Drachten 
BV. Dit is besloten na een positief advies van de stuurgroep Aanpak Ring Zuid, waarin 

Rijkswaterstaat, de gemeente Groningen en de provincie Groningen samen deelnemen. Met 
de gunning wordt de combinatie Herepoort verantwoordelijk voor de realisatie van het 

Tracébesluit A7/N7 Zuidelijke Ringweg Groningen fase 2, de Helperzoomtunnel en de 
inrichtingsplannen Zuiderplantsoen, Maaslaan en Vondellaan.Het gaat om een voornemen. 

De Raad van State moet nog definitief oordelen over beroepen tegen het Tracébesluit voor de 
ombouw van de zuidelijke ringweg. 

Met 10.000 mensen in de bijstand, 5.000 ww-ers, 3.000 wajongers, 2000 WIA-ers met 
arbeidsverplichting en de duizenden werkzoekenden die geen uitkering ontvangen, staat de 
stad er met betrekking tot de werkgelegenheid slecht voor. Het bevorderen van de 

werkgelegenheid is dan ook een van de belangrijkste opgaven waar wij als stad de komende 
jaren voor staan. 

Nu de werkzaamheden van de Zuidelijke Ring Weg binnenkort van start gaan vinden de 
fracties van de SP en de PvdA het tijd om samen met het college stil te staan bij de kansen die 
dit gigantische project biedt voor de werkgelegenheid in onze stad. Niet alleen voor de 

mensen die in aanmerking komen voor SROI maar met name ook voor alle werkzoekenden in 
onze stad die geschikt zijn om werk te verrichten aan de ringweg. De PvdA en de SP in onze 

stad zien grote kansen om met de aanleg van de nieuwe ringweg de werkloosheid in de stad 
omlaag te brengen. Verder vinden beide partijen het vanzelfsprekend dat alle werknemers 

die werken aan de Ring eerlijk betaald worden en vallen onder de Nederlandse CAO.  
Ingewikkelde schijnconstructies waarbij de wet wordt omzeild en waarbij grote aantallen 

werknemers worden uitgebuit zijn onacceptabel. 

 In dit kader hebben wij dan ook de volgende vragen aan het college. 

 

Schriftelijke vragen ex Art 41 RvO 

Aan:      Het college van B&W van Groningen 

Betreft :    Aanbesteding ZRW en de kansen voor de werkgelegenheid 

Datum:     16-6-2016 

  



Vragen ex ART 41 RvO volgvel: 1 

 

 

1) Vindt het college ook dat de aanleg van de Zuidelijke Ring Weg kansen en 
mogelijkheden biedt voor de werkgelegenheid in onze  stad en regio? Kan het college 
dit concreet maken, bijvoorbeeld in manjaren werk? En hoe ziet het college haar rol in 
deze? 

2) Regionale bedrijven zijn onderdeel van de combinatie Heerepoort i.o. Welke garanties 
heeft het college dat werknemers uit onze regio worden ingezet bij de 
werkzaamheden van de Ring. En op welke wijze heeft het college dit afgedwongen? 
Graag een uitleg over de inzet die het college gepleegd heeft in deze? 

3) Op welke actieve en effectieve manier gaat het college er voor zorgen dat werkloze en 
werkzoekende inwoners in onze stad de kans krijgen en gestimuleerd worden om aan 
het werk te gaan bij de aanleg van de ring? Welke instrumenten en handvatten heeft 

het college om geschikte werkzoekenden te begeleiden naar een baan bij de aanleg 
van de ring? 

4) Op welke manier en welke mate wordt SROI ingezet bij de uitvoering van de aanleg 
van de Zuidelijke ringweg? Heeft het college daar ook zelf invloed op? En zo ja, hoe 
ziet die invloed eruit? Zo nee, waarom niet? 

5) Hoe staat het met het plan inzake de oprichting van de Ringweg academie? Het plan 
houdt in om vanuit het MBO onderwijs in de stad leerlingen via leer/werkcombinaties 
klaar te stomen voor een baan bij de aanleg van de ring. Zijn er ontwikkelingen te 
melden? Zo nee, waarom niet? 

6) Ongeveer een jaar geleden is de Wet aanpak Schijnconstructies in werking getreden. 
Het college zit in de stuurgroep inzake de aanleg van de Zuidelijke Ringweg. Formeel is 

het college niet de opdrachtgever. Ondanks dat feit, is het college ook van mening dat 
zij bij de aanleg van de ring desalniettemin  medeverantwoordelijk is voor het 

voorkomen en bestrijden van misstanden en schijnconstructies? Zo ja, hoe gaat het 
college deze rol oppakken? Zo nee, waarom niet? 

 
7) Is het college ook voornemens om periodiek in contact te treden met de FNV om van 

hen te horen of de aanleg van de ring geschiedt volgens de spelregels van onze 
Nederlandse rechtstaat? En zo ja, is het college ook van plan om bij eventuele 

geconstateerde misstanden door het FNV actie te ondernemen? Zo nee, waarom niet?    
 

 
 
 

Namens de fracties Van SP en PvdA, 
 
 
Wim Koks en Jan Pieter Loopstra 


